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Obec Chotíkov 
Zastupitelstvo obce Chotíkov 
 
 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov, 
konaného dne 29. 5. 2019 od 18:00 hodin 

 

 
Zahájení zasedání Zastupitelstva 
 

Zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov (dále též jako „Zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 18:00 hodin starostkou obce Evou Hirschfeldovou jako „předsedající“).  
 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů Zastupitelstva 
(příloha 1) konstatovala, že přítomno je 14 členů Zastupitelstva (z celkového 
počtu všech 15 členů Zastupitelstva), takže Zastupitelstvo je usnášeníschopné  
(dle § 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 
* * * 

 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
 

Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu pana Milana Hamatu a pí Mirku 
Hakenovou a zapisovatelem pí Jitku Řípovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chotíkov určuje ověřovateli zápisu pana Milana Hamatu a paní 
Mirku Hakenovou a zapisovatelem paní Jitku Řípovou. 

 
Výsledek hlasování:   Pro 14. Proti 0.  Zdržel se 0. 
Usnesení č. 1 bylo schváleno jednomyslně. 

 
 

* * * 
 

Schválení programu 
 
Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům Zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Předsedající 
navrhla doplnění programu o bod  
„Změna záboru pozemků – Rozvaděč CETIN“ a bod “Změna katastrální hranice“ 
a zrušení bodu „Pořízení nábytku pro obecní úřad“ a bodu „Linka bezpečí“. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k možnosti doplnění programu jednání.  
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P. Blažek navrhuje doplnit program o bod Zpráva finančního výboru o kontrole 

pokladny, navrhuje zařadit do programu jako bod 3. 

 
Předsedající dala hlasovat o doplněném programu jako celku:  

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Chotíkov schvaluje následující program zasedání: 

 
1. Zpráva o činnosti RO 

2. Zpráva Kontrolního výboru 

3. Zpráva Finančního výboru o kontrole pokladny 

4. Dodatek č. 2 Smlouvy o dílo – Rekonstrukce v areálu ZŠ a MŠ 

5. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemeno  

ČEZ / Rentec Professsional 

6. Smlouva o zřízení věcného břemene – Služebnosti - ŘSD/ČOV 

7. Smlouva o zřízení věcného břemene – Služebnosti  

ČEZ/Elektromontáže Touš 

8. Změna záboru pozemků – Rozvaděč CETIN  

9. Dohoda o zrušení smlouvy o poskytnutí dotace z r. 2009 

10. Přijetí dotace PK – Oprava střechy stodoly  

11. Přijetí dotace PK – Socha Jan Nepomucký 

12. Změna katastrální hranice 

13. Dotace CPOS Město Touškov 

14. Most na Bejkárnu 

15. Směrnice 1/2016 Zadávání veřejných zakázek 

16. Pořízení štěpkovače pro obecní využití  

17. Upgrade webových stránek  

18. Diskuze 

 

Výsledek hlasování:   Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 

Usnesení č. 2 bylo schváleno jednomyslně. 

* * * 
 

1 - Zpráva o činnosti Rady obce 
 

Místostarostka pí Chottová Dvořáková seznámila přítomné s činností Rady obce  
od 25. 3. 2019 dosud.   
 
P. Poklop se dotázal na jednání o pozemcích u hráze rybníka Strženka, předsedající 
informovala, že jednání s městem Plzeň pokračuje.   
P. Blažek se dotázal na nájemní smlouvy na hrobová místa, dotázal se na to, zda občané, 
kteří mají předplaceno, budou muset uzavřít smlouvy o pronájmu. Předsedající sdělila, že 
toto bude projednáváno na příštím zasedání ZO a nájemní smlouvy budou řešeny 
individuálně. Dále se p. Blažek dotázal na odpad na pozemcích podél komunikace ke 



3 / 11 
 

spalovně, kde leží několik let vyhozené pneumatiky. Předsedající informovala, že o této 
černé skládce jednala s Plzeňskou teplárenskou, která obec vyzvala, aby odpad odklidila. 
Předsedající též sdělila, že byli informováni majitelé pozemků, na kterých odpad leží, část 
pneumatik byla použita Plzeňskou teplárenskou k zatížení folií na skládce, v dohledné 
době bude odstraněn zbytek zejména velkých pneumatik, nyní se jedná o tom, jakým 
způsobem bude odklizení financováno. 
 
 
2 – Zpráva Kontrolního výboru 
 
Pí Sedláčková přednesla zprávu o činnosti Kontrolního výboru.  
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu Kontrolního výboru. 
 
 
3 – Zpráva Kontrolního výboru 
 
P. Blažek přednesl zprávu o činnosti Finančního výboru -  kontrole pokladny. 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu Finančního výboru. 
 
 
4 - Dodatek č. 2 Smlouvy o dílo – Rekonstrukce ZŠ a MŠ  
 
Předsedající informovala o stavu stavby I. etapy, 2. 4. 2019 byla zahájena investorská 
přejímka. Z důvodu toho, že zhotovitel doposud nepředal kompletní dokumentaci, nebyla 
podána žádost o kolaudaci. Nyní je řešeno odstranění vad a nedodělků. Předsedající 
informovala zastupitele, že výstupem jednání by mělo být datum stanovené pro 
odstranění vad a nedodělků. Dle smlouvy o dílo nelze dílo převzít, dokud nebudou vady a 
nedodělky odstraněny. Je nutné neprodleně zkompletovat doklady potřebné ke kolaudaci 
a dokumentace skutečného provedení stavby. Předsedající navrhuje stanovit zhotoviteli 
datum odstranění závad na 10. 6. nebo 15. 6. 2019 
 
P. Poklop se dotázal, zda stavební dozor schválil vícepráce a méněpráce z dodatku č. 2. 
Předsedající sdělila, že tyto jsou stavebním dozorem ing. Kourou odsouhlaseny. Pí 
místostarostka Chottová – Dvořáková doplnila, že rozdíly vznikly časovou prodlevou ve 
schvalování dodatku č. 1, kdy vícepráce a méněpráce schvalované dodatkem č. 1 se týkaly 
prací prováděných v srpnu až v září 2018, dodatek č. 2 řeší vícepráce a méněpráce 
následné. Zhotovitel má velké prodlení s vyúčtováním, stejně tak s předkládáním dodatků 
smlouvy. 
P. Blažek se dotázal, jak budou uplatněny sankce. Pí místostarostka Chottová - Dvořáková 
potvrdila, že stále platí usnesení č. 6 Zastupitelstva obce ze dne 25. 3. 2019 o pozastavení 
plateb a smluvní pokuty budou vzájemně započteny s pozastavenými platbami. P. Poklop 
se dotázal, zda budou v sankcích uplatněny pokuty za neodsouhlasené subdodavatele. 
Předsedající sdělila, že ano, smluvní pokuty jsou součástí průběžné kalkulace předložené 
25. 3. 2019 a dále jsou vedeny v patrnosti a budou zahrnuty ve finálním vyúčtování.  
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce souhlasí s předloženým Dodatkem č. 2 Smlouvy o dílo uzavřené 
dne 6. 3. 2018 a pověřuje starostku podepsáním Dodatku č. 2.  
 
Výsledek hlasování:  Pro 10.  Proti 2. Zdržel se 2. 
Usnesení č. 3 bylo schváleno.  
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce stanovuje datum k odstranění vad a nedodělků do 10. 6. 2019 
Výsledek hlasování:  Pro 13.  Proti 0. Zdržel se 1. 
Usnesení č. 4 bylo schváleno.  
 
 
5 – Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene o právu stavby 
 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí společnosti Rentec Professional, zastupující 
společnost ČEZ Distribuce o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene a o právu stavby. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje předloženou „Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-0013290/VB/001 Chotíkov, 
PS, ppč. 582/45, kNN“ pro společnost ČEZ Distribuce, pro zřízení zemního 
kabelového vedení NN na pozemcích 579/26, 582/36 a 582/44 v k.ú. Chotíkov a 
ukládá starostce smlouvu o smlouvě budoucí a dohodu o umístění stavby uzavřít. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
6 - Smlouva o zřízení věcného břemene – Služebnosti č. 2902/20-50/33210/2019 
 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí ŘSD o uzavření smlouvy o zřízení věcného 
břemene – Služebnosti na pozemku p. č. 581/3 v k.ú. Chotíkov. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje předloženou Smlouvu o zřízení věcného břemene – 
Služebnosti č. 2902/20-550/33210/2019 a ukládá starostce smlouvu o zřízení 
věcného břemene uzavřít. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 6 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
7 - Smlouva o zřízení věcného břemene – Služebnosti 
 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí společnosti Elektromontáže Touš s.r.o., 
zastupující společnost ČEZ Distribuce o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – 
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služebnosti na pozemku p.č. 81 v k.ú. Chotíkov. Jedná se o legislativně právní dořešení 
realizované akce „Chotíkov PS, p.č. 114/3 – kNN“. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje předloženou „Smlouvu o zřízení věcného břemene - 
Služebnosti Chotíkov, PS, p.č. 114/3 – kNN č. IV-12-0011585/VB01 pro společnost 
ČEZ Distribuce a ukládá starostce smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti 
uzavřít. 
 
Výsledek hlasování: Pro 14.  Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 7 bylo schváleno jednomyslně. 
 
 
8 - Změna záboru pozemků – Rozvaděč CETIN 
 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí 1. SaZ o změně záboru pozemků pro 
realizaci rozvaděče společnosti Česká telekomunikační infrastruktura a.s. 
Jedná se o nový zábor vč. plochy se zámkovou dlažbou, tj. stávající parkoviště na pozemku 
p.č. 447 v k.ú. Chotíkov pod Slavií a současně o možný částečný zábor sousedního 
pozemku p. č. 446 a p. č. 485/1 oba v k.ú. Chotíkov. 
Pro umístění rozvaděče je nutné rozebrání zámkové dlažby v délce cca 3m a šířce cca 
1,5m. 
 
Současně bude v nové smlouvě doplněna podmínka o opravě pozemní komunikace na 
náklady zhotovitele po dobu 36 měsíců. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene – služebnosti se společností Česká telekomunikační infrastruktura a.s. 
IČO: 04084063 se sídlem Olšanská 2681/6, 130 00 Praha 3 Žižkov, kdy zatíženými 
pozemky jsou pozemky: p. č. 447, p. č. 446 a p. č. 485/1 vše v k. ú. Chotíkov a ukládá 
starostce smlouvu uzavřít, s tím, že bude doloženo provedení zkoušky hutnění v 
komunikaci a chodníku a zároveň bude do smlouvy doplněna podmínka záruky 
36měsíců. 
 
Výsledek hlasování:  Pro14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 8 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
9 - Dohoda o zrušení smlouvy o poskytnutí dotace z r. 2009 
 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí o uzavření dohody mezi obcí Chotíkov a 
Statutárním městem Plzeň, kterou se ruší smlouva o poskytnutí dotace obci Chotíkov. 
Smlouva o poskytnutí dotace ve výši 2 000 000,- Kč je účelově vázaná na výstavbu 
automatické tlakové stanice ATS pro stávající vodovod v Chotíkově, byla uzavřena dne 23. 
3. 2010 s tím, že výstavba měla být realizována do dvou let. 
 
Předsedající informovala o skutečnosti, že tento projekt nebyl obcí Chotíkov v předešlých 
letech realizován, následně jinde situovanou tlakovou stanici ATS vystavěla Plzeňská 
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teplárenská na své náklady při výstavbě spalovny a po kolaudaci ji prodala obci Chotíkov 
do vlastnictví, tudíž obec nemá nyní potřebu další ATS budovat. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem dohody o zrušení smlouvy o poskytnutí 
účelově vázané dotace a ukládá starostce dohodu uzavřít. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 9 bylo schváleno jednomyslně. 
 
 
10 – Přijetí dotace Plzeňského kraje – Oprava střechy stodoly 
 
Předsedající seznámila přítomné se schválením poskytnutí dotace Plzeňského kraje na 
opravu střechy stodoly Poplužního dvora č. p. 30 ve výši 500 000,- Kč. 
 
P. Poklop se dotázal na to, zda bude provedena oprava, nebo celková rekonstrukce 
střechy. Předsedající sdělila, že bude provedena oprava tj. výměna latí a střešních tašek a 
oprava krovu, celkové náklady na opravu budou cca 3,5 mil. Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce 

a) schvaluje realizaci opravy střechy stodoly na pozemku p. č. 3/1 v k.ú. 
Chotíkov 
 

b) souhlasí s přijetím dotace Plzeňského kraje ve výši 500 000,- Kč účelově 
poskytnuté na opravu střechy stodoly Poplužního dvora a ukládá starostce 
smlouvu o poskytnutí účelové dotace uzavřít 
 

c) ukládá Radě obce zadat vyhlášení veřejné zakázky malého rozsahu na 
opravu střechy stodoly na pozemku p.č. 3/1 v k.ú. Chotíkov 

 
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 10 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
11 – Přijetí dotace Plzeňského kraje – Socha Jan Nepomucký 
 
Předsedající seznámila přítomné se schválením poskytnutí dotace Plzeňského kraje na 
zhotovení a instalaci kopie sochy Jana Nepomuckého v exteriéru ve výši 50 000,- Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím dotace Plzeňského kraje ve výši 50 000,- Kč 
účelově poskytnuté na zhotovení a instalaci kopie sochy Jana Nepomuckého a 
ukládá starostce smlouvu o poskytnutí účelové dotace uzavřít.  
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 11 bylo schváleno jednomyslně.  
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12 - Změna katastrální hranice 

Předsedající seznámila zastupitele se žádostí Statutárního města Plzeň, Odboru evidence 
majetku o změnu katastrální hranice. 
 

 V blízkosti obchodního centra Globus existuje ul. Úněšovská, kterou probíhá 
hranice mezi katastrálními územími Bolevec a Chotíkov. 

 komunikace je vedena jako účelová, jelikož nesplňuje jednu ze základních 
podmínek, a to že se nachází na území obce. 

 Aby mohla být komunikace zařazena do kategorie místní komunikace, je nutné, 
aby pozemky, kterých se stavba komunikace dotýká, byly na území města Plzně. 

 Dle § 6 odst. 1 zákona č.13/1997 Sb., o pozemních komunikacích, ve znění 
pozdějších předpisů, je místní komunikací veřejně přístupná pozemní 
komunikace, která slouží převážně místní dopravě na území obce. 

 Místní komunikace jsou ve vlastnictví obce, na jejímž území se nacházejí. 
 Pro splnění této podmínky bude potřeba změnit katastrální hranice mezi 

katastrálními územími Chotíkov a Bolevec a tedy hranice mezi obcí Chotíkov a 
statutárním městem Plzeň. 

 Vyčíslení části k.ú. Chotíkov, která by měla přejít do k.ú. Bolevec – jedná se o 
výměru 3 775 m2. 

 Aby byla zachována rozloha obce Chotíkov, město Plzeň hledalo pozemky vhodné 
k převodu do kat. území Chotíkov. Jako nejvhodnější se nám jeví změna katastrální 
hranice u těchto pozemků p. č. 615 o výměře 1 760 m2, orná půda, k. ú. Radčice u 
Plzně a pozemek p. č. 703/4 o výměře 2 091 m2, ostatní plocha, ostatní 
komunikace, k. ú. Radčice u Plzně. Celková výměra vybraných pozemků činí 3 851 
m2. 

 Změnou katastrálních hranic by nedošlo k zásahu do vlastnických práv, ale pouze 
ke změně označení. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí situaci stavu katastrální hranice v ulici 
Úněšovská v k. ú. Chotíkov a skutečnost, že tato změna nebude představovat žádné 
nároky na změnu dokladů pro občany ani právnické osoby  
a 
schvaluje návrh změny hranic katastrálního území Chotíkov ve smyslu § 29 zákona 
č. 256/2013 Sb. (katastrální zákon) dle zákresu v katastrální mapě, který je 
přílohou tohoto usnesení. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 12 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
13 - Dotace CPOS Město Touškov 

Předsedající seznámila přítomné se žádostí CPOS Město Touškov o poskytnutí příspěvku 
na pokrytí nezbytně nutných nákladů na realizaci služby ve výši: 142 314,- Kč  
(129 376 + 10 %) / rok. 
Příspěvek je možné hradit čtvrtletně: ve výši 35 578,- Kč 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí příspěvku na pokrytí nezbytně nutných 
nákladů na realizaci služby pečovatelské a ošetřovatelské pro občany obce 
Chotíkov ve výši 142 314,- Kč CPOS Město Touškov. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 13 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
14 – Most na Bejkárnu 
 
Předsedající seznámila přítomné se průběhem jednání ohledně možné opravy mostu na 
Bejkárnu: 
 
Vývoj situace doposud: 

Stávající most je v havarijním stavu. ÚZSVM považovalo most za majetek státu, 
řešilo se, jakým způsobem se postarat o stávající most a bylo vedeno jednání mezi 
ŘSD + ÚZSVM + SFDI. Probíhala jednání o tom, že SFDI poskytne dotaci, jejímž 
příjemcem bude ÚZSVM, a to dotaci na zajištění projektové dokumentace, zajištění 
inženýrské činnosti, na demolici mostu a výstavbu mostu nového. Dohoda byla 
před podpisem v únoru 2019. Za ÚZSVM byla podána žaloba o určení vlastníka 
mostu 4/2019; ÚZSVM instalovalo ochranné sítě, byly odstraněny zátarasy. 
 
Nyní probíhá jednání starostky s vedením ŘSD. 

 
Předsedající informovala zastupitele, že ŘSD zadalo zpracování projektu na nový most, 
v současnosti projektant ŘSD očekává rozhodnutí obce o budoucím vzhledu přemostění.  
 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce pověřuje starostku v jednání takovém, že bude aspirovat a 
pokračovat nadále v jednání vedoucí k získání (vyjednání) možnosti dotace pro 
budoucí přemostění silnice I/20. 
Zastupitelstvo požaduje, aby starostka dále vyjednávala o získání dotace a dále 
jednala s ŘSD a SFDI o podmínkách společného postupu při přípravě a realizaci této 
akce. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 14 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
15 - Směrnice 1/2016 Zadávání veřejných zakázek 
 

Dne 1. 10. 2016 nabyl účinnosti nový zákon č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek. Zákon č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ze dne 19. 4. 2016 
upravuje zcela nově problematiku zadávání veřejných zakázek a nahrazuje dosavadní 
právní úpravu prezentovanou především zákonem č. 137/2006 Sb., o veřejných 
zakázkách. Zákon č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, se s účinností nového zákona 
zrušuje, a to včetně svých novel a prováděcích předpisů.  
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Směrnice obce Chotíkov Zadávání veřejných zakázek však odkazuje na 137/2006 Sb., tedy 
v době vzniku nedopatřením odkazovala na již zrušený zákon. Z tohoto důvodu se 
navrhuje zrušení stávající směrnice, tímto se reaguje na změnu právní úpravy v oblasti 
zadávání veřejných zakázek a cílem je optimálně nastavit proces zadávacích řízení. 

Dle znění nového zákona tj. zákona č. 134/2016  o zadávání veřejných zakázek se 
podstatně zvýšily limity pro veřejné zakázky malého rozsahu (dále VZMR): 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce ruší Směrnici 1/2016 Zadávání veřejných zakázek ze dne  
20. 5. 2016. 
 

Výsledek hlasování:  Pro 13. Proti 0. Zdržel se 1. 
Usnesení č. 15 bylo schváleno.  

 
 

16 - Pořízení štěpkovače pro obecní využití 

Předsedající seznámila přítomné s přetrvávajícím záměrem zakoupení štěpkovače pro 
potřeby obce a občanů. Doposud obec vynakládala prostředky cca 40 tis. Kč ročně na 
zpracování bioodpadu externími firmami, náklady v roce 2019 se odhadují na cca 50 tis. 
Kč. Místostarosta p. Haken přednesl možné varianty štěpkovače. Štěpkovač by také 
uvítala pracovní četa obce, jakožto přínosný pracovní prostředek. P. Blažek se dotázal na 
to, zda byl proveden propočet celkových nákladů na provoz štěpkovače včetně mzdových 
nákladů, nákladů na likvidaci štěpky. P. Haken sdělil, že takovouto kalkulaci není reálné 
stanovit předem. 
 
Zastupitelé se shodují na tom, že prozatím zůstane štěpkování řešeno stávající formou, tj. 
formou nákupu služeb.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo stahuje tento bod z jednání. 

 
Výsledek hlasování:  Pro 14. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 16 bylo schváleno jednomyslně. 
  
 
17- Upgrade webových stránek obce 
 
Předsedající seznámila přítomné s aktuálním stavem webových stránek obce. 
Předsedající konstatovala, že je nezbytné webové stránky aktualizovat a to z několika 
důvodů. Oficiální web je povinností spravovat dle všech platných norem. V současné době 
chybí funkcionalita podléhající směrnici GDPR, stránky nejsou zabezpečené, struktura je 
zastaralá a webové stránky jsou uživatelsky nevyhovující a zastaralé. 
 
Předsedající informovala, že upgrade zajistí nové funkce a lepší orientaci v záložkách a 
sekcích, bude řešeno zabezpečení certifikátem, bez kterého již nebude možné v dohledné 
době webové stránky načíst, z toho důvodu, že končí podpora. 
Dílčí úpravy jsou v ceně do 10 tis. Kč, grafická úprava do 25 tis. Kč, bylo by však výhodné 
pojmout upgrade webu komplexně a objednat všechny potřebné úpravy najednou. 
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Předsedající informovala, že pokud objednáme celkově, jedná se o částku 65tis. Kč, která 
může být ještě upravena na cenu výhodnější. 
 
Vzhledem k náročnosti a sofistikovanosti těchto služeb není žádoucí měnit dodavatele, 
protože cena by se minimálně zdvojnásobila. Předsedající doporučuje objednat 
komplexně u stávajícího dodavatele, společnosti Galileo.  
 
Ze strany společnosti Galileo bylo v roce 2016 a v roce 2017 nabízeno a doporučováno 
upravit a modernizovat utility webu. 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce souhlasí s objednáním nových služeb v rámci modernizace 
webových stránek u společnosti Galileo, komplexně dle předložených položek. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 13. Proti 1. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 17 bylo schváleno.  
 
 
18 - Diskuse 
 
 
 
 

* * * 
 
 
 
 

 
Předsedající ukončila zasedání Zastupitelstva ve 21.45 hod. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Přílohy zápisu: 
 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání Zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Zákres katastrální mapy se  změnou katastrální hranice k.ú. Chotíkov a Plzeň 
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Zápis byl vyhotoven dne 31. 5. 2019 
 
 
 
Zapisovatel   Jitka Řípová   - PODEPSÁNO        
 
 
Ověřovatelé   Milan Hamata - PODEPSÁNO        
 

        
         Mirka Hakenová  - PODEPSÁNO        
   

 
Starostka   Eva Hirschfeldová    - PODEPSÁNO         
 


